

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 64/6
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of twelve sittings from Wednesday, 11 March, to Wednesday, 25 March 1964, on the Preliminary Objections in the case concerning the Barcelona Traction, Light and Power Company Limited (New Application: 1962) (Belgium *v.* Spain), the Court heard M. Juan M. Castro-Rial, M. Paul Reuter, Sir Humphrey Waldock, M. Paul Guggenheim and M. Roberto Ago in their presentation of the case on behalf of the Spanish Government.

The next hearing will be held on Wednesday, 1 April 1964 at 10.30 a.m. when Counsel for the Spanish Government will continue the presentation of their case.

The Hague, 25 March 1964

C.I.J.

Communiqué n° 64/6
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours des douze audiences qui ont eu lieu entre le mercredi 11 mars et le mercredi 25 mars 1964 et qui ont été consacrées aux exceptions préliminaires en l'affaire de la Barcelona Traction, Light and Power Company, Limited (nouvelle requête : 1962) (Belgique *c.* Espagne), la Cour a entendu M. Juan M. Castro-Rial, M. Paul Reuter, sir Humphrey Waldock, M. Paul Guggenheim et M. Roberto Ago, lesquels ont présenté la thèse du Gouvernement espagnol.

La Cour se réunira de nouveau le mercredi 1er avril 1964 à 10 h 30. Le conseil du Gouvernement espagnol poursuivra sa plaidoirie.

La Haye, le 25 mars 1964.